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 گــروه فرهنگی/ واکنــش هنرمنــدان به دیدار بــا رئیس جمهــور در ضیافت 
افطاری که چند روز گذشته برگزار شد، همچنان ادامه دارد. 

حمیدرضــا نوربخــش در گفت وگو بــا ایرنا یکــی از چالش های جــدی حوزه 
موســیقی که در این نشســت مطرح شــده را رعایت قانــون در اعطای مجوز 
برای اجرای کنســرت ها در تمامی اســتان های کشــور عنوان کــرد و گفت: در 
یک کشــور باید یک قانون جاری و ســاری باشــد، وقتی یک دولت در کشــور 
حکمفرماســت و یک قانون هم داریم، اگر مجوزی برای اجرای کنســرت ها 
صــادر می شــود، این مجــوز باید در همه کشــور اجرایی شــود، نــه اینکه یک 
گروهی در یک استان اجازه اجرای موسیقی داشته باشد اما در استانی دیگر 

چنین مجوزی نداشته باشد.
مدیرعامل خانه موسیقی، حضور و اجرای بانوان در گروه های موسیقی را 
از دیگر مباحث مطرح شده در نشست با رئیس جمهور عنوان کرد و افزود: 
نیمی ازجامعه موســیقی ما بانوان هستند، وقتی که امکان و اجازه تحصیل 
در رشــته موســیقی به آنان در هنرستان ها، دانشگاه ها، آموزشگاه های آزاد و 
مراکز مختلف آکادمیک داده شده است، طبیعتاً باید اجازه فعالیت در این 

حوزه را هم داشته باشند.
نوربخش با اشــاره به شــرایط بحرانی موســیقی ســنتی اظهار داشت: 
زنــگ خطــر بحــران موســیقی ســنتی و نواحــی کــه بخش هــای هویتــی 
موســیقی کشور هستند، مدت هاست که به صدا درآمده، بنابراین نیاز به 
یک نگاه و حمایت جدی فراتر از وزارت فرهنگ و ارشــاد دارد، شــخص 
رئیس جمهور باید نگاه ویژه ای در این حوزه داشــته باشند و از این حوزه 

حمایت کنند. 
بایــد تمهیداتی برای تقویت موســیقی ســنتی و موســیقی نواحــی؛ اقوام 
مختلــف در جنــوب، شــمال، شــرق و غرب اندیشــیده شــود، این موســیقی 
هویت ماســت.موضوع کپی رایت نیز از دیگر مسائل مطرح شده در نشست 

با رئیس جمهور بود.

ë احیای هویت موسیقی مهم ترین  درخواست
خشــایار اعتمــادی هم در گفت و گو با ایرنا با اشــاره به حضور خود در 
ضیافــت افطار با رئیس جمهور اظهار داشــت: در حال حاضر فعالیتی 
در حوزه موسیقی انجام نمی دهم که انتظار و خواسته ای داشته باشم...
مســئولان در این ۴۰ سال ســعی کردند در حوزه های مختلف با تعامل، 
گمانه زنــی و گفتمــان، راهکارهایی را برای ایجاد بســتر هنر و ارتقای آن 
ایجاد کنند و هنرمندان همیشــه تلاش کرده اند با هر زبانی؛ قهر و آشتی 

خواسته های خود را مطرح کنند.  
خواســته های  و  دارنــد  بیشــتری  مســئولیت  هنرمنــدان  از  برخــی 
ایــن صحبت هــا را بایــد در  جهان شــمولی را بیــان می کننــد و نتیجــه 
آینده دید. او اظهار داشــت: در حال حاضر سرمنشــأ همه مشــکلات در 
زمینه هــای مختلــف فرهنگی و هنری، اقتصادی اســت و مهم تر از همه 
ارتــزاق مردم اســت که باید مورد توجه مســئولان قرار بگیــرد، امیدوارم 
جامعــه به شــادکامی، عزت، کرامت، وفــور نعمت، آرامش و آســایش 

دست یابد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

تاپایانسالیکیادوفیلمقرآنیتولیدمیشود
گروه فرهنگی: وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی از 
تولید یک یا دو فیلم قرآنی تا پایان سال جاری 

خبر داد. 
محمدمهدی اسماعیلی پس از مراسم افتتاح 
بیســت و نهمین نمایشــگاه بین المللی قرآن 
کریــم دربــاره روند تولیــد فیلم هــای قرآنی در 
دولــت ســیزدهم در گفت وگــو بــا ایرنــا گفــت: 
بخشــی از ایــن فعالیت ها و برنامه هــا در بنیاد 
از  ســینمایی فارابــی دنبــال می  شــود و یکــی 
وظایف این بنیاد سفارش برنامه های قرآنی و 

بررســی  فیلم های دینی اســت. در واقع بخش 
مجزایی برای آنها درست کرده ایم و روز گذشته 
نیز در بنیاد فارابی که گزارشــی ارائه شــده بود، 
شــاهد چند فیلمنامه خوب بودیم که در حال 
بررسی هستند. اسماعیلی ادامه داد: به دنبال 
آن هســتیم که یکــی دو فیلم قرآنــی را تا پایان 
امســال به اتمام تولید برســانیم. وزیر فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی اسفند سال گذشته در مراسم 
مســابقات  دوره  سی وهشــتمین  اختتامیــه 
بین المللــی قرآن گفتــه بود: معاونــت قرآن و 

عترت در وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی تنها 
وظیفه اشــاعه قــرآن ندارد بلکه ســایر حوزه ها 
نیز باید بــه ترویج آموزه های قرآنــی بپردازند. 
برای نمونه ســازمان ســینمایی یا بنیاد فارابی 
بایــد فیلم هــای فاخــری بــا آموزه هــای قرآنی 
بســازند و در جشــنواره فیلــم فجر ســال آینده 
اکران کنند. عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی 
بیان کرد: اساساً برای اینکه انقلاب اسلامی ایده 
تمدن نوین اســلامی را محقق کنــد ما چاره ای 
جــز تمســک به قــرآن نداریــم و از ایــن رو باید 

قــرآن را در همه عرصه هــای فرهنگی و هنری 
ســرلوحه خود قرار دهیم. غرفه های بیســت و 
نهمیــن نمایشــگاه بین المللی قــرآن کریم به 
مــدت دو هفتــه تا جمعــه نهم اردیبهشــت از 
ســاعت ۱۷ تــا ۲۳:۳۰ در مصلای امام خمینی 
)ره( مشتاق حضور علاقه مندان به کلام وحی 
و اهل بیت)ع( است. البته با توجه به همزمانی 
برگزاری نمایشگاه با شب های احیا، قرار است 
حدود یک تا یک و نیم ساعت زودترغرفه های 

نمایشگاه به فعالیت خود پایان  دهند.

ë دیدار با سفیر پرتغال در تهران
بنا برخبر دیگری، روز گذشــته وزیر فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی در دیدار با ســفیر پرتغال 
در تهــران بــا بیــان اینکه راهبــرد جمهوری 
اســلامی ایران گســترش تعامــلات با همه 

کشورها در حوزه های مختلف است، گفت: 
»دیپلماســی فرهنگــی یکــی از مهم تریــن 
ابزارهــای آشــنایی بیــن ملت هــا اســت و 
ارتقای روابط فرهنگی ایران و پرتغال منجر 
به گســترش مناســبات اقتصادی و سیاسی 

نیز خواهد شد.« 
آثــار  ترجمــه  اســماعیلی  محمدمهــدی 
بــزرگان دو کشــور، برگــزاری جشــنواره ها و 
هفته های فرهنگی و... را از دیگر زمینه های 
همکاری های مشــترک بین ایران و پرتغال 

عنــوان کــرده و بر اجرای کامــل موافقتنامه 
مشــترک همکاری هــای فرهنگی دو کشــور 
نیــز تأکیــد کــرد. اســماعیلی بــا اشــاره بــه 
کتــاب  بین المللــی  نمایشــگاه  برگــزاری 
تهــران، به عنــوان رویــداد بــزرگ فرهنگی 
کشــورمان نیــز افــزود: »در ایــن نمایشــگاه 
میلیون ها مخاطب از اهالی فرهنگ و هنر، 
دانشــگاهیان، دانشــجویان و دانش آموزان 
تحصیلــی  و  ســنی  مختلــف  رده هــای  در 

حضور دارند.«
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»ایران« در گفت وگو با تئاتری ها ساز و کار تعیین قیمت بلیت را بررسی می کند

بیتعرفهباهزینههایتولیدبالا
اگر نگاهی به سایت های فروش بلیت تئاتر )مثل 
تیــوال و...( بیندازید متوجه می شــوید که قیمت 
بلیت آثار نمایشی، رقمی است متغیر که از سی، 
چهل هزار تومان شــروع می شود و به دویست یا 
سیصد هزار تومان و البته گاهی هم به قیمت های 
نجومــی بالاتــر از ایــن ارقام می رســد که بیشــتر 
بــه آنچه تئاترهــای لاکچــری معروف شــده اند، 
مربوط می شود. در شرایطی که کرونا چند ماهی 
می شــود عقب نشسته تا ســالن های فرهنگی از 
قبیل سالن های تئاتر باز هم چراغ شان را روشن 
کننــد، دیدن این ارقام و نبودن هیچ متر و معیار 
مشخصی برای تعیین قیمت بلیت، خواه ناخواه 
مخاطبــان تئاتر را به دو گروه تقســیم می کند که 
یک  طرف این معادله کســانی هستند که خرید 
بلیت هایی با قیمت های بالا برایشــان ممکن و 
طرف دیگر را گروه تشکیل می دهند که قید دیدن 
یک اثر نمایشی را با دیدن قیمت بلیت می زنند. 
چند ســال پیش، بــرای کنســرت ها گمانه زنی ها 
و اقداماتــی صــورت گرفــت تــا ســطح قیمــت  
بلیــت اجراهای موســیقی  به شــکلی اســتاندارد 
و توجیه پذیر تعیین شــود که البتــه بحث درباره 
نتیجــه ایــن نــگاه نظارتی بمانــد به جــای خود، 
اما در حوزه تئاتر اگر قرار باشــد استانداردســازی 
در زمینــه تعییــن قیمــت نهایی بلیــت صورت 
بگیــرد باید چــه نکته هایی مد نظر قــرار بگیرد ، 
یــا آیا در حوزه  تئاتر اصلًا چنین امکانی شــدنی  و 
مثبت اســت یا خیر. اگر بنــا را بر این بگذاریم که 
این قیمت هــای اســتاندارد در نهایت به شــکل 
و شــرایطی برســد که اقشــار بیشــتری از جامعه 
بتوانند آثار نمایشــی را در ســالن های خصوصی 
و دولتی به تماشــا بنشینند باید از چه زاویه ای به 
بحث نگاه کرد؟ البته در مورد سالن های دولتی، 
وضع کمی مشــخص اســت و تعرفه ها و مراوده  
ســالن هایی مثل تئاترشــهر بــا تولیدکننــدگان و 
تهیه کننــدگان آثار نمایشــی معیــن و در نهایت 

قیمت بلیت فروشــی دارای ساز و کار مشخصی 
است و تخفیف ها و امکاناتی که به مخاطبان ارائه 
می دهد، کار را برای اهل تئاتری که به تئاترشــهر 
یا مجموعه هایی از این دســت می روند ســاده تر 
می کنــد. در مــورد تماشــاخانه های خصوصــی 
چطــور؟ چــه پارامترهایــی بــرای تعیین قیمت 
بلیــت وجــود دارد و آیا امــکان استانداردســازی 
قیمت بلیت آثار نمایشــی وجود دارد؟ »ایران« 
برای پاســخ بــه این ســؤالات پــای صحبت های 
شــاهین چگینــی مدیر تماشــاخانه مشــایخی و 
محمــد گودرزیانی مدیر تولید و تهیه کننده تئاتر 

نشسته است.
ë  سخت و حتی ناشدنی

شاهین چگینی مدیر تماشاخانه 
استاد مشایخی ضمن پاسخ به 
این سؤال که آیا می شود در حوزه 
استانداردســازی قیمــت بلیــت 
ســاز و کاری در نظــر گرفــت یا نه .به این مســأله 
اشــاره می کند که چــه عواملی باعث کــم یا زیاد 
شدن قیمت بلیت می شود. او می گوید: »بحث 
اول اقتصــادی اســت. یعنی طبیعتــاً قیمت هر 
کالایی که تولید می شود ارتباط مستقیمی دارد با 
نرخ تمام شده مواد اولیه و جمع این عددهاست 
کــه قیمت نهایی محصول را مشــخص می کند. 
طبیعتاً در همــه حوزه های اقتصادی هم کنترل 
قیمــت و هــم مصوباتی بــرای یکسان ســازی ها 
وجــود دارد به این معنی کــه پارامترهای دخیل 
در نظــر گرفتــه می شــوند امــا کنتــرل روی ایــن 
قیمت  مواد اولیه هم وجود دارد و از یک ســطح 
یــک  بالاتــر نمی رونــد و در نهایــت  مشــخص 
قیمت مصرف کننــده روی کالا می خورد و راهی 
بــازار می شــود. در تئاتــر متغیرهایی وجــود دارد 
که بحث را با ســایر حوزه ها متفاوت می کند و به 
همین دلیل هم کنترل قیمت و استانداردسازی 
مد نظر بســیار ســخت و حتی ناشــدنی  اســت.« 
چگینــی در توضیــح ایــن مســأله می گویــد: »در 
حــوزه تئاتــر آیــا می توانیــم قیمت گــذاری برای 

بازیگر تئاتر انجام بدهیم؟ خیر. هیچ گونه سقف 
و کف و تعرفه ای از بازیگر گرفته تا دکور، صحنه، 
لباس و تمام اجزای یک اثر نمایشی برای تولید 
یک اثر نمایشــی وجود ندارد که بشــود براساس 
آن گفت تعرفه ها مشــخص اســت پس قیمت 
نهایی بلیت هم مشــخص خواهد بود. اول باید 
قیمت  تمام شــده اجزای مختلف تولید یک اثر 
نمایشی مشخص و قانون مند شود تا در نهایت 
برسیم به قیمت بلیت. وقتی دسترسی و امکان 
این استانداردســازی وجود نداشته باشد طبیعتاً 
نتیجــه هــم این می شــود که هــر تهیه کننــده ای 
براساس هزینه های تمام شده اش قیمت بلیت 
اثرش را تعیین کند و به همین دلیل هم هر اثری 
بــا اثر دیگر تفاوت قیمت دارد. ســالن داری مثل 
من هم عدد مشخصی از روی صحنه رفتن یک 
اثر نمایشی برمی دارد و عملًا گروه نمایشی است 
که قیمت بلیت را براســاس کیفیت و هزینه ها و 
دستمزدهایش تعیین می کند. دولت اگر صرفاً 
نقش نظارتی داشــته باشــد هیــچ کاری از پیش 
نمی رود بلکه باید بخــش حمایتی را هم فعال 
کند و به مجموعه های تئاتری از ســالن تا عوامل 
اجرایی بگوید بخشــی از هزینه های شما را ما به 

صــورت سوبســید پرداخــت می کنیم شــما هم 
قیمــت بلیت را در حد مشــخصی حفظ کنید تا 
مردم برای تهیه  بلیت به مشــکل نخورند و سبد 
کالای فرهنگی از ســبد خانوارشــان حذف نشود. 
در واقــع بایــد یــک مجموعــه در کنــار هــم قرار 
بگیرند. کار به شــکل دســتوری و غیرکارشناســی 
نه تنها پیش نمی رود بلکه باعث ایجاد خلأهای 

بزرگ تری در این زمینه می شود.«
ë هزینه های بالای تولید

محمد گودرزیانــی مدیر تولید و 
تهیه کننــده تئاتــر هم در پاســخ 
چالش هــای  از  ســؤال  ایــن  بــه 
پیش روی قیمت گــذاری بلیت 
اجراهای تئاتر می گوید. گودرزیانی معتقد است 
کمتر کسی در تئاتر به فکر سود است و در نهایت 
همین که هزینه هایشــان برگردد راضی هســتند 
و هزینه هــا هــم جــز از راه بلیت فروشــی تأمیــن 
نمی شود. او می گوید: »اینکه استانداردسازی در 
زمینه قیمت بلیت آثار نمایشــی صورت بگیرد 
حتماً اتفاق خوبی است اما این اتفاق نه یک شبه 
اتفاق می افتد و نه به شکل دستوری. پارامترهای 
مختلفی وجود دارد که باعث تعیین نرخ بلیت 

می شود و اگر قرار است به طور حرفه ای و درست 
بیاییم و درباره قیمت حرف بزنیم و سقف و کفی 
برایــش در نظر بگیریــم به عقیده مــن اول باید 
کارگروهی شامل تمام چهره های مطرح تئاتری 
در حوزه های مختلف تشکیل شود و با هم افزایی 
و همفکــری کار را پیش بــرد. تهیه کننده وقتی با 
انواع و اقســام هزینه ها مواجه اســت و راهی بجز 
بلیــت فروشــی نــدارد طبیعی اســت قیمــت را 
طــوری تعییــن می کند که حداقل برگشــت پول 
داشــته باشــد.« او می گوید: »چندین سال پیش 
انجمن  هنرهای نمایشی برای تولید اثر مشارکت 
می کــرد و بخشــی از آثار را حمایت می کــرد و در 
نهایت قیمت بلیت ها هم چیزی بود معقول اما 
در حال حاضر با این تعدد گروه های نمایشــی و 
ســالن های خصوصی واقعاً چنین کاری به نظر 
امکان  پذیر نیســت مگــر با در نظــر گرفتن تمام 
ریزه کاری هــا و جزئیات که ایــن جزئیات هم جز 
با هم اندیشــی با اهالی تئاتر به دســت نمی آید. 
مسأله این است که تولید اثر بسیار هزینه بر است 
و هر روز هم این هزینه ها بیشتر و بیشتر می شود 
و اگــر همــه اینهــا ســاز و کاری پیــدا کننــد حتمــاً 

نتیجه بخش است.«

یک مرد اهل فلوریدا با ۲۹۲بار تماشای 
فیلــم »مــرد عنکبوتــی: راهی بــه خانه 
بیشــترین  رکورد  شــد  موفق  نیســت«، 
تعــداد تماشــای یــک فیلــم را بشــکند. 
 Ramiro( ایــن مرد کــه رامیرو آلانیــس
Alanis( نــام دارد، از روز پیش نمایــش 
مرد عنکبوتی جدید در تاریخ ۱۶دسامبر 
تا ۱۵مــارس ۲۰۲۲ )۲۵آذر تا ۲۴اســفند 
۱۴۰۰( در مجمــوع ۲۹۲بار ایــن فیلم دو 

ســاعت و نیمه را تماشا کرد و این یعنی ۷۲۰ســاعت یا 3۰روز پای یک فیلم نشستن! این دومین 
بار اســت که آلانیس در این شــاخه رکوردشکنی می کند. سال گذشته شــخصی به نام آرنو کلن از 
فرانســه با ۲۰۴بار تماشــای فیلم کاملوت، بخش اول رکورد آلانیس را شکســت، امــا با اکران مرد 
عنکبوتی جدید، آلانیس مصمم شــد جای خود را در رکوردهــای گینس پس بگیرد. آلانیس برای 
رســیدن به این رکورد مجبور شــد به مدت ســه ماه همه ســانس های مرد عنکبوتی: راهی به خانه 
نیســت را پشــت هم ببیند. وی در چند هفته اول، روزانه ۵بار این فیلم را تماشا کرد. وی برای این 
رکوردشــکنی باید هربار فیلم را از ابتدا تا تیتراژ تماشا می کرد و در این مدت حتی حق چک کردن 

تلفنش را هم نداشت./ ایرنا

بازیگر ســریال »۲۴« گفته دوست دارد 
با ایفای نقش جــک باوئر بازگردد. کیفر 
ساترلند بازیگر اصلی سریال »۲۴« ابراز 

تمایل کرده تا با ادامه سریال بازگردد.
آخرین بار ســاترلند سال ۲۰۱۴ با بازی در 
ســریال کوتاه ۱۲اپیــزودی »۲۴: یک روز 
دیگــر زنده بمــان« در نقش جــک باوئر 
ظاهر شــد. وی بــه تازگی اظهــار کرده که 
در را برای ادامه سریال »۲۴« باز گذاشته 

زیرا احساس می کند بخش هایی از داستان باوئر هنوز حل نشده باقی مانده است. ساترلند درباره 
ایفــای این نقش در این مصاحبه گفته اســت: »تجربه فوق العاده ای بود. به این نتیجه رســیده ام 
که نبایــد درباره اینکــه کاری را انجــام می دهی یا نه پاســخ قطعی بدهی. عاشــق ایفــای نقش آن 
شــخصیت هستم. فکر می کنم داســتان حل  نشده باقی مانده است. اگر داســتانی نوشته شود که 
توجه مرا جلب کند و فکر کنم باید در آن مشــارکت کنم، خب حمایتش می کنم، حتی اگر میزان 
مشــارکت من محدود باشد.« ســاترلند همچنین تأکید کرده که مشــارکت وی در ادامه این پروژه 
بســیار به کیفیت نویسندگی بســتگی دارد و اگر سازنده ســریال یعنی هاوارد گوردن برای ساخت 

ادامه آن انگیزه داشته باشد، او هم تمایل دارد که در ادامه آن حضور داشته باشد./ مهر

یــک نقاشــی فراموش  شــده، شــاهکار 
از آب درآمــد. این نقاشــی ۴۰۰ســاله که 
بــرای مدت ها ظــن آن  می رفــت کپی 
باشــد، در بلو ماونتینز اســترالیا کشــف 
شــده و پس از آنکه اصالت آن از سوی 
تاریخ دانــان هنر تأیید شــد، ارزشــش تا 
۵میلیــون دلار افزایش یافــت. این اثر 
 )Still Life( هنری کــه طبیعت بی جان
نــام دارد، بــرای دهه ها در انبــار مانده و 

خاک خورده بود تا اینکه در جریان عملیات مرمت و بازســازی، امضای نقاش اصلی آشکار و به 
این ترتیب اصالتش تأیید شد.

تابلــوی طبیعت بی جان که یک میز غذاخوری مجلل را به تصویر می کشــد به گریت ویلم هدا، 
پســر ویلم کلس هدا، از اســاتید معروف دوران طلایی نقاشی در هلند، منســوب شده است. آثار 
هدای پــدر در برخی از مهم ترین موزه های جهان از جمله موزه ملی آمســتردام و نگارخانه ملی 
هنر واشــنگتن به نمایش گذاشــته شــده اســت و از او به عنوان یکی از بزرگ ترین اساتید نقاشی 
در ســبک طبیعت بی جان یاد می شــود.  تاریخ ۱۶۴۰ که در کنار امضای نقاشی ثبت شده، نشان 

می دهد گریت به هنگام کشیدن این نقاشی تنها ۱۷سال سن داشته است./ ایرنا
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هنرمندان موسیقی از دیدار خود با رئیس جمهور می گویند

تمهیداتوحمایتجدیاز
موسیقیسنتیوموسیقینواحی

اولینجلسهشورایاخلاقحرفهایسینمابرگزارشد
فرهنگــی/ تشــکیل اولین جلســه شــورای اخلاق 
شــورای  مصوبــات  اعــلام  و  ســینما  حرفــه ای 
راهبــردی اکــران بــرای عیــد فطــر از اخبــار مهم 
روز گذشــته حــوزه ســینما بــود. در اولین جلســه 
»شــورای اخــلاق حرفه ای ســینما« که شــنبه ۲۷ 
فروردین ماه با حضور رئیس ســازمان ســینمایی 
برگزار شــد بر تشــکیل دبیرخانه دائمــی، تدوین 
آیین نامه و تعریف شــرح وظایــف و مأموریت ها 
 تاکیــد شــد. قــرار اســت ایــن جلســات به صورت 
دو هفتگــی و در موارد خاص به صورت جلســات 
فوق العاده پیگیری شــود. خلأ شــورای حرفه ای 
ســینما و ضــرورت تشــکیل شــورایی مبتنــی بر 
مســائل و نیازهــای ســینمای ایــران، ســرفصل 
در  ســینمایی  ســازمان  رئیــس  صحبت هــای 

اولیــن جلســه شــورای اخــلاق حرفه ای ســینما 
بــود. محمد خزایی در این باره گفت: »در شــرح 
وظایــف و راهبــرد اجرایــی و عملیاتــی شــورای 
از  وســیعی  گســتره  ســینما،  حرفــه ای  اخــلاق 
مسائل، موضوعات و مشکلات سینما، خانواده 
ســینما و صنــوف قابل رصد، بررســی و پیگیری 
اســت. ولی مهم ترین وظیفه این شــورا، تدوین 
آیین نامه ای اســت کــه موجبات رشــد، تعالی و 
ارتقای اخلاق حرفه ای را در سینما فراهم آورد.« 
رئیس سازمان سینمایی درخصوص بیانیه زنان 
ســینماگر هــم خاطرنشــان ســاخت: »شــورای 
اخــلاق حرفــه ای ســینما، مدافــع حقــوق همه 
خانواده و اعضای صنوف سینمایی است و بدون 
شک، منزلت و حقوق بانوان سینما از دغدغه ها 

و اولویت هایــش به شــمار می آیــد.« طبق گفته 
خزاعــی، حــوزه فعالیــت و تصمیم گیــری ایــن 
شورا فراتر از موضوعات صنفی است و طبیعی 
اســت مســائل و موضوعــات صنفــی نخســت 
در نهــاد صنفی یعنی خانه ســینما رســیدگی و 
داوری می شــود و چنانچه، در مواردی مطالبات 
و اقدامات در شورای صنفی منجر به نتیجه نشد 
از طریق شــورای اخلاق حرفه ای ســینما و سایر 

مجاری حقوقی و قانونی اقدام خواهد شد.
ë  اعلام مصوبات شورای راهبردی اکران و اکران

عید فطر
همچنین جلسات شورای راهبردی اکران 
با حضــور رئیس ســازمان ســینمایی به طور 
منظم برگزار می شود و علی سرتیپی، رئیس 

کانــون پخش کننــدگان ســینما و ســخنگوی 
شــورای راهبردی اکــران از آخرین مصوبات 
و فعالیت های این شــورا خبر داده اســت. به 
گفته ســرتیپی، مقرر شــده تا پخش کنندگان 
نهایتــا تــا ۳۰ فروردین مــاه فیلم هــای دارای 
پروانه نمایش معتبر مورد نظر را برای اکران 
عید فطر و اکران ۲ و ۳ عید نوروز به دبیرخانه 

کانــون پخــش اعــلام کننــد. رئیــس کانــون 
پخش کنندگان ســینما و ســخنگوی شــورای 
راهبــردی اکران همچنین از تنظیــم قرارداد 
تیپ بین پخش کنندگان و ســینماداران خبر 
داده اســت. طبــق گفتــه او ایــن قــرارداد در 
سامانه ســمفا بارگذاری شده و مبنای اصلی 

کار خواهد بود.


